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Dato: 10. april 2023 

 
 

Referat for bestyrelsesmøde den 13. marts 2023 
 
Mødet blev afholdt kl. 17.00. 
Mødeleder: Charlotte Bak 
Referent: Dennis 

 
Dagsorden: 
 
 
1. Tilstedeværende medlemmer:  

Dennis, Helena, Bjarne, Vagn, Charlotte 
Afbud: Niels, Torben 

 
2. Godkendelse af dagsorden: 

Dagsordenen blev godkendt  
 

3. Nyt fra formanden: 
Der har været afholdt jægerrådsmøde, og Charlotte har opfordret Ole til 
at afholde nogle møde i jægerrådet, da der ikke har været afholdt noget i 
to år ud over årsmøderne. 
Ellers intet nyt. 
    

4. Nyt fra kassereren: 
Økonomien ser rigtig god ud, der er et fint overskud hos alle udvalgene. 
Arbejdet med sammenlægningen af foreningens konti er i fuld gang.  
Charlotte vil indsamle information vedr. håndtering af kontanter fra andre 
foreninger.  

 
5. Arbejdsdage: 

Der er planlagt arbejdsdage den 18 juni og den 10 september. 
 

6. Brug af aktivitetstilskud fra Odsherred kommune: 
Der blev stillet forslag om at aktivitetstilskuddet skulle bruges på  
Foreningens unge medlemmer, det blev enstemmigt vedtaget. 
Der blev snakket om eventuelt at lave et arrangement med Lyck. 

 
7. Ipad til Højby Skydebane: 

Højby Skydebane har efterspurgt IT hjælp til oprettelse af et kasse  
system magen til det som LFJagt bruger. 
Det blev besluttet at Vagn indkalder Højby Skydebane samt Dennis til 
møde. 
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 8. Mindre papir hos LFJagt: 
Dennis fremlagde et forslag til at reducere vore papirforbrug ved at flytte 
alle vores nuværende dokumenter, som vi bruger i dagligdagen, i skyen. 
På denne måde reducere vi forbruget, og det vil samtidig gøre det  
nemmere at lave lageroptælling. 
Dette blev enstemmigt vedtaget, og vil bliver op startet efter næste skyde-
udvalgsmøde.  
 

9. Nøgler: 
Da Dennis har overtaget ansvaret for nøgler, blev proceduren for  
udlevering af nøgler drøftet. 
 

10. Jordvolden: 
Vagn og Charlotte har sammen med Jan Rygaard været til møde hos  
Holbæk kommune. 
Det var et godt møde, hvor alle parterne fik en bedre forståelse for vores 
anmodning. 
 
Jagthorn:   
Det blev diskuteret om der skulle stilles krav om medlemskab hos dem 
som går til jagthorn, eller om det skulle være et åbent arrangement. 
Det blev enstemmigt vedtaget at lade det være et åbent arrangement, 
hvor alle kan komme. 
 

11. Nyt fra udvalgene: 
 
Hundeudvalget 
På nuværende tidspunkt er det planen at træne indtil 31 maj. 
Det går rigtig godt med de nye hjælpere. 
Det blev besluttet at købe tøj til hundeudvalget. 
 
Riffel/Bueudvalget 
Jakob har været på bue-instruktørkursus og har bestået. 
Han vil gennemgå vores bue-udstyr for at se hvad der skal indkøbes. 
 
Aktivitetsudvalget 
Hele året er planlagt, med undtagelse af nyjægerjagt.  
 
Web og Information 
Intet nyt 
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 Skydeudvalget 
Det går rigtig godt. 
Vi har fået en ny mand i udvalget. 
Vi skal have et besøg af forsikringsassurandør. 

 
12. Næste møde er den? 

Mandag den 22 Maj kl. 17:00 
 

13. Evt. 


